

News

Upcoming Events

News Archive

- > [2010](#)
- > [2009](#)
- > [2008](#)
- > [2007](#)
- > [2006](#)
- > [2005](#)
- > [2004](#)
- > [2003](#)
- > [2002](#)

10 Sept 2010

Press Release
10 Sept 2010 (Friday)

2010 World University Rankings – HKUST Engineering Maintains Its Lead

The School of Engineering of the Hong Kong University of Science and Technology (HKUST) again ranks **No. 1 among all the Engineering schools in Hong Kong** and retains its **worldwide ranking at No. 26**, according to the latest 2010 QS World University Rankings in Technology. The School is consistently ranked within the top 30 universities in the world.

The top 3 universities remain to be Massachusetts Institute of Technology, Stanford University and University of California, Berkeley, respectively. University of California, Los Angeles is placed at 15, Princeton University at 21, Harvard University at 22, HKUST at 26, Purdue University at 28 and University of British Columbia at 30.

"HKUST is again the only university from Hong Kong amongst the leading and top 50 global universities in the technology field. As one of the best engineering schools in the world, we have been playing our roles in driving forward global changes through the significant discoveries of our top-notch faculty and research students. We seek to be a global research powerhouse that drives the future and make significant impact on a global scale," said HKUST's Dean of Engineering, Prof Khaled Ben Letaief.

The QS World University Rankings is a league table of the world's top universities embracing aspects of research quality, teaching quality, graduate employability and internationalization. In addition to the overall ranking, it also publishes field rankings in different subjects including technology.

QS World University Rankings 2010 - Technology:
<http://www.topuniversities.com/university-rankings/world-university-rankings/2010/subject-rankings/technology>

More details about HKUST rankings:
<http://www.ust.hk/eng/about/ranking.htm>

Media enquiries:

Dorothy Yip (School of Engineering,
HKUST)

Tel: 2358-5917 / 6280-9402
email: egkkyip@ust.hk

Ross Lai (Office of University
Development and Public Affairs,
HKUST)

Tel: 2358-6306 / 9103-2928
email: rosslai@ust.hk

新聞稿

2010年9月10日（星期五）

2010全球最佳大學排名：科大工學院再度領先

香港科技大學（科大）工學院再度成為全港最佳工學院。2010年QS全球頂尖100所科技大學排名中，香港科技大學名列**26**位，保持去年排名。科大在過去一直躋身全球前30名。

首3位依然是麻省理工學院、史丹福大學和加州大學柏克萊分校。加州大學洛杉磯分校排名15，普林斯頓大學排名21、哈佛大學排名22，科大第26位、普渡大學第28位、英屬哥倫比亞大學第30位。

科大工學院院長李德富教授說：「科大是全港唯一在科技領域中躋身全球50強的大學。作為全球最優秀工學院之一，學院的頂尖教研團隊和研究生致力尋求重要的學術突破，以推動影響全球的轉變。我們的目標是成為全球性學術研究的策動者，於未來為全世界帶來革命性的影響。」

《QS全球大學排名》是全球最佳高等學府的排行榜，以大學的研究質素、教學質素、畢業生就業能力和國際化為準則。除總排名外，QS並進行多個學科類別的排名，包括科技類別。

《QS全球大學排名2010》 - 科技類別：

<http://www.topuniversities.com/university-rankings/world-university-rankings/2010/subject-rankings/technology>

有關科大排名：

<http://www.ust.hk/chi/about/ranking.htm>

傳媒查詢

葉嘉琪 (科大工學院)

電話：2358-5917 手提：6280-9402

電郵：egkkyip@ust.hk

賴嘉年 (科大大學發展與公共事務處)

電話：2358-6306 手機：9103-2928

電郵：rosslai@ust.hk

» [latest news](#)

[top](#) ↗